
Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 1. ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka konaného dňa 24.11.2022 

 

 

Začiatok rokovania: 10:10 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnená: Zuzana Kolman Šebestová 

 

I. časť: 
 

Otvorenie zasadnutia: 

Zasadnutie otvoril p. Hrčka, starosta mestskej časti. Určil zapisovateľa, 

overovateľov a skrutátorov pre sčítavanie hlasov. Privítal prítomných a hostí. 

 

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a skrutátorov pre sčítavanie: 

Zapisovateľ:  

p. Dominika Lieskovcová, 

 

Overovatelia zápisnice: 

p.  Iveta Jančoková, 

p.  Gabriela Fulová, 

 

Skrutátori pre sčítavanie: 

p.  Janka Hokina, 

p.  Eva Štefániková. 

 

 

Informácia o výsledku voľby starostu a volieb do Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Pani JUDr. Zvalová, predsedníčka miestnej volebnej komisie v Petržalke, predniesla 

informáciu o výsledku komunálnych volieb konaných 29. októbra 2022. Voľby sa uskutočnili 

do šiestich volebných obvodov v 95 volebných okrskoch. O funkciu starostu sa celkovo 

uchádzali 3 kandidáti, za starostu mestskej časti bol zvolený nezávislý kandidát Ing. Ján 

Hrčka – s počtom hlasov 23 120, čo predstavuje 77,19 % všetkých platných hlasov 

odovzdaných kandidátom na funkciu starostu. Spomedzi 144 kandidátov bolo zvolených 35 

poslancov v 6 volebných obvodoch. 

 

Zloženie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava Petržalka je nasledovné: 

33 poslancov z koalície Team Bratislava, Progresívne Slovensko, SaS 

1 poslanec za stranu STAROSTOVIA A NEKA 

1 poslanec z koalície NOVA, OKS, Zmena zdola, DÚ, OĽANO-NOVA-KÚ-ZMENA 

ZDOLA 

 

 



vo volebnom obvode č. 1 boli zvolení: 

Viera Némethová, Mgr., 
Michal Kubinský, Ing., 

Jozef Vydra, Ing., 
Natália Podhorná, Mgr., 

Polat Elalmis, 
Adam Sarlós, 

Andrej Kalina, Ing., 
 

vo volebnom obvode č. 2 boli zvolení: 

Michal Sabo, Mgr., 
Tatiana Kratochvílová, Ing., 

Ivan Halmo, Mgr., 
Ján Karman, Ing., 

Zuzana Kolman Šebestová, Ing., 
 

vo volebnom obvode č. 3 boli zvolení: 

Iveta Jančoková, Mgr.,  

Gabriela Fulová, Ing., 
Milan Polešenský, Mgr., 

Pavol Škápik, Mgr., 

Richard Vilkus, Ing., 
Ladislav Točka, 

Libuša Nicholson, JUDr., Mgr., 
 

vo volebnom obvode č. 4 boli zvolení: 

Daniel Klimovský, Doc., PhDr., PhD., 

Michala Kozáková, Ing. arch., 
Pavol Záhradný, 

Marek Tydor, Ing., 

Milan Vetrák, JUDr., PhD., 
 

vo volebnom obvode č. 5 boli zvolení: 

Michaela Ondrejkovič, Ing., 

Adam Pekár, 
Pavol Peceň, 

Juraj Valocsay, 
Vladimír Weber, Mgr., 

 

vo volebnom obvode č. 6 boli zvolení: 

Jakub Kuruc, 

Peter Lošonský, Ing., 
Lenka Milincká, Ing., 

Gréta Gregorová, 
Alica Hájková, Ing., 

Zdenko Pek. 
 

V mestskom zastupiteľstve hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy za 

mestskú časť Bratislava-Petržalka vo volebnom obvode č. 16 boli zvolení: 

Michal Sabo, Tatiana Kratochvílová, Ján Karman, Jakub Kuruc, Adam Sarlós (Team 

Bratislava, Progresívne Slovensko, Sloboda a Solidarita), Ján Hrčka (nezávislý kandidát). 



Do orgánov Bratislavského samosprávneho kraja za mestskú časť Bratislava-

Petržalka vo volebnom obvode č. 11 boli zvolení: 

Michal Sabo, Milan Polešenský (Team Bratislava, Progresívne Slovensko, Sloboda a 

Solidarita), Ján Hrčka (nezávislý kandidát). 

 

Zloženie sľubu novozvoleného starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Novozvolený starosta mestskej časti Bratislava-Petržalka Ing. Ján Hrčka zložil zákonom 

predpísaný sľub starostu, ktorý potvrdil svojím podpisom a prevzal z rúk predsedníčky 

miestnej volebnej komisie Osvedčenie o zvolení za starostu. 

 

Zloženie sľubu novozvolených poslancov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Novozvolení poslanci zložili zákonom predpísaný sľub poslanca, ktorý potvrdili 

svojím podpisom a prevzali z rúk predsedníčky miestnej volebnej komisie Osvedčenie o 

zvolení za poslanca miestneho zastupiteľstva. 

 

Príhovor novozvoleného starostu 

Pán starosta následne zablahoželal poslancom k zvoleniu do funkcie. Vo svojom 

príhovore skonštatoval, že voliči v celej Bratislave uprednostnili zmenu. Je to príležitosť 

ukázať voličom, že tieto mandáty si poslanci zaslúžia a že ich budú vykonávať podľa 

najlepšieho vedomia a svedomia; budú zlepšovať podmienky v Petržalke, v hlavnom 

meste a vo svojom okolí. Ciele poslancov sa prelínajú, avšak hlavná je spolupráca medzi 

nimi, na ktorú sa teší. 

 

II. časť: 

Starosta skonštatoval, že sľub poslanca zložilo 34 poslancov, čo predstavuje 97,1 % a miestne 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 

Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril starosta. K návrhu programu ako bol predložený sa hlasovalo 

aklamačne: 

 

Hlasovanie: prítomných 34, za 34, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – program rokovania bol 

schválený. 

 

Na úvod starosta stiahol body v pôvodnom programe: 

5. Návrh zámeru na predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte bývalých detských 

jaslí Haanova 7, Bratislava-Petržalka pre Občianske združenie „MATKA“, Černyševského 

44, 851 01 Bratislava, 

 

6. Návrh na zrušenie Miestneho podniku verejnoprospešných služieb Petržalka, 

 

7. Súhlas miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka s rozšírením predmetu 

podnikania. 

 

Návrhy na zaradenie nových materiálov do programu: 

Poslanec Karman navrhol zaradiť ako bod č. 1: Návrh na zaradenie poslancov do komisií a 

voľba predsedov komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka a ako  

bod č. 2: Voľba členov Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Poslanec Vetrák uviedol, že nemá záujem predložiť návrh na doplnenie programu. Nakoľko 



starosta stiahol bod č. 7, v ktorom bol dodatok k zmluve s “Veoliou“, požiadal p. Vetrák 

starostu do najbližšieho zastupiteľstva, aby sa zúčastnil zasadnutia v pracovnej skupine pre 

energetiku, chcel by si prejsť tento materiál detailnejšie a prediskutovať ho. Ďalej 

poznamenal, že napriek tomu, že  sa chce na tomto zastupiteľstve prejednávať Miestna rada, 

neeviduje k nej materiál. 

 

Hlasovanie o doplnenom programe: prítomných 34, za 34, proti 0, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 – program rokovania bol schválený. 

 

 

Určenie návrhovej komisie: 

p. Ján Karman, 

p. Jakub Kuruc, 

p. Adam Sarlós, 

 

Hlasovanie: prítomných 34, za 34, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 1 

Návrh na zaradenie poslancov do komisií a voľba predsedov komisií Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Tento návrh predstavil p. poslanec Karman. Aj napriek tomu, že konzultácia prebiehala vo 

veľkom poslaneckom klube, zaradili do nej aj p. poslanca Vetráka a p. poslankyňu Nicholson. 

V prvom bode materiálu je zrušenie Mediálnej rady Petržalky, zároveň sa jej obsahová náplň 

v plnom rozsahu prenesie do Komisie kultúry a mládeže. V druhom bode budú schvaľovať 

zmeny v Organizačnom poriadku samosprávy. 

Starosta si overil finálnu verziu materiálu a následne otvoril diskusiu. 

 

Diskusia: 

Poslanec Vetrák uviedol, že si nemyslí, že to je dohoda 35 poslancov, komunikoval však s p. 

Karmanom, mal pripomienky o zložení komisií, jeden z jeho návrhov nebol akceptovaný, je 

to však dohoda väčšiny v zastupiteľstve. Materiál o miestnej rade nemá k dispozícii. 

Ak by bola mediálna rada zaradená pod komisiu kultúry, bolo by dobré, ak by sa názov 

rozšíril na Komisia kultúry, mládeže a médií, aby bolo jasné, že rieši aj mediálne záležitosti. 

Mediálna rada takisto mala aj svoj zoznam úloh, ktoré by sa mali dostať aj do materiálu 

pôsobností komisií - treba rozšíriť jej pôsobnosť na mediálnu oblasť. 

 

Poznámka pána Vetráka bola smerovaná aj na kontrolné komisie, tie podľa poslanca 

v demokracii patria inému subjektu ako tomu, kto tvorí víťaznú koalíciu. Podľa neho sa 

štandard nedodržal, pretože návrh na vymenovanie predsedov všetkých komisií tvoria 

členovia jednej víťaznej koalície.  

 

Poslanec Karman zareagoval na dve pripomienky. Materiál zasielal deň pred zasadnutím, to 

bol pôvodný materiál, aktuálny materiál je však vynovený a meno poslankyne p. Kolman 

Šebestovej, ktorá nezložila sľub, sa tam nenachádza - takisto sa nenachádza v žiadnom inom 

návrhu. 

Pokiaľ chce p. poslanec Vetrák zmeniť názov pre komisiu kultúry, žiada ho o predloženie 

pozmeňovacieho návrhu. V dôvodovej správe je vysvetlené, že pôsobnosť bude naďalej 

zahrnutá do Komisie kultúry a mládeže. Organizačný poriadok samosprávy má podľa neho 



veľa nedostatkov, nemyslí si však, že je nutnosť riešiť to na ustanovujúcom zastupiteľstve. 

 

Poslankyňa Kratochvílová k poznámke p. Vetráka uviedla, že práve zložila poslanecký sľub, 

je vedomá si svojich povinností, nemusí mať obavu o fungovanie komisií. 

 

Poslanec Vetrák avizoval, že nemá žiadny pozmeňujúci návrh, myslí si, že ten, kto vytváral 

tento návrh, to má robiť dôkladne a poriadne, na ďalšie zastupiteľstvo to má pripraviť tak, ako 

avizoval.  

 

Hlasovanie: prítomných 34, za 33, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Voľba členov Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Poslanec Karman predstavil návrh, avšak až po zvolení zástupcov starostov sa bude voliť jej 

plné zloženie. V súčasnosti budú voliť jej menší počet. Pán Vetrák a aj pani Nicholson 

s návrhom súhlasili, a preto ich zahrnul do zoznamu. Následne vyzval k pozmeňujúcim 

návrhom. 

 

Pán starosta poznamenal, že za 1. vicestarostku je vymenovaná p. Jančoková, druhý 

vicestarosta zatiaľ nie je vymenovaný. Následne otvoril diskusiu. 

 

Diskusia: 

Poslanec Vetrák uviedol, že k návrhu sa mal možnosť vyjadriť, ale materiál nedostal 

a nevedel tak ako bude zostavená miestna rada. Pýta sa však starostu, prečo je taká veľká 

miestna rada, podľa neho majú byť členovia miestnej rady zástupcovia politických strán 

maximálne cca 2-3 ľudia. 

 

Starosta odpovedal, že pokiaľ si miestne zastupiteľstvo zvolí 11 členov, tak si ich zvolí. To, 

ako efektívne a konštruktívne bude miestna rada fungovať, záleží od konkrétnych ľudí, nie od 

ich počtu. 

 

Poslanec Škápik zagratuloval vicestarostke, gratuluje jej k úspechom, v predchádzajúcom 

období ukázala, že odrobila dobrú prácu. 

 

Poslanec Vetrák predložil faktickú poznámku, chcel počuť iba starostove vyjadrenie k počtu 

miestnej rady, bude však hlasovať o návrhu tak, ako ho predložili. 

 

Starosta konštatoval,  že počet je v poriadku, je to z jeho pohľadu slušné gesto, že sa rozhodli 

zahrnúť viacero členov aj opozičných strán. Poslanec Vetrák reagoval, že to má byť vyvážené 

zastúpenie politickými stranami, nie vyvážené matematicky, to že sa tam nachádza p. 

Nicholson a p. Vetrák je zo zákona. 

 

Hlasovanie: prítomných 34, za 34, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

 

 

 



K bodu č. 3 

Zámer na prenájom nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy Fedinova 

7, Bratislava-Petržalka 

 

Tento bod uviedol starosta, ktorý následne dal slovo poslancom, aby sa vyjadrili k uzneseniu.  

 

Diskusia: 

Poslanec Škápik poznamenal, že o tomto návrhu, o tejto jedinej veci sa rokuje dlhý čas, pred 

niekoľkými mesiacmi prijali aj uznesenie, preto nechápe prečo sa tento materiál znova rieši. 

Starosta odpovedal, že problémom zrealizovania je to, že ministerstvo školstva nechce 

dovoliť otvoriť ďalšiu výdajňu jedla (verejnú), nakoľko jedna prevádzka (súkromná) už 

existuje. Problém je administratívny, nie technický. 

 

Poslanec Karman uviedol, že mu príde efektívnejšie, aby nájom predĺžili. Návrh, ktorý bol 

včera doručený, obsahuje dve alternatívy, treba rozhodnúť, o ktorej budú hlasovať ako prvej. 

Chce stanoviť presný dátum nájmu na dobu určitú. 

 

Starosta súhlasil s návrhom p. Karmana, autoremedúrou prijme návrh do doby určitej od 

01.01.2023 do 30.06.2023. Vedúci ref. správy miestneho majetku, p. Baumann, upresnil, že 

zmenia dátum autoremedúrou do doby určitej do 30.06.2023. 
 

Hlasovanie za alternatívu A s autoremedúrou: prítomných 34, za 19, proti 9, zdržal sa 6, 

nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Ustanovenie sobášiacich do funkcie 

 

Tento bod uviedol starosta, ktorý následne dal slovo poslancom, aby sa vyjadrili k uzneseniu. 

Vyjadril sa aj k tomu, že sobášiacim by sa mal stať ktorýkoľvek poslanec, ktorého odsúhlasí 

zastupiteľstvo, navrhol, aby bolo za sobášiacich ustanovených všetkých 35 poslancov 

miestneho zastupiteľstva, avšak robiť to bude len ten, kto chce. Autoremedúrou sa stiahne 

meno p. Kolman Šebestovej, ktoré figuruje v zozname sobášiacich. 

 

Diskusia: 

Poslanec Klimovský uviedol, že dohoda bola taká, že každý bude schválený, nerozumie preto 

tomu zoznamu len s vybranými menami. Poslankyňa Hájková vysvetlila, že ona si napríklad 

nepraje byť sobášiaca, preto v materiáli nie sú všetci. 

 

Starosta následne prečítal mená zo zoznamu. Poslancovi Sarlósovi sa ospravedlnil za zle 

napísané meno, treba ho opraviť. 

 

Hlasovanie s autoremedúrou: prítomných 34, za 34, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 

návrh bol schválený. 

 

 

Následne starosta zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

Koniec rokovania: 11:47 hod. 

 



 

 

 

 

 

___________________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

___________________________________ 

Mgr. Petra Vančová 

prednostka 

 

 

 

 

_______________________________    _______________________________

             Mgr. Iveta Jančoková                                               Ing. Gabriela Fulová 

 

 

 

 

 

Pripravila:                     ___________________________________ 

                                                   Mgr. Dominika Lieskovcová



 


